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Beste Leden,

We zijn in juni aangekomen. Dat betekent dat er voor velen onder ons een vakantie 
voor de deur staat. Maar voor wij aan de grote vakantie starten nodigen wij u 
graag uit op ons Zomerfeest. Dit zal doorgaan op vrijdag 20 juni. Tekst en uitleg 
in deze newsletter. U zal ook een aparte uitnodiging ontvangen. Via deze weg doe 
ik graag nog een bedankje aan de organisatie van de ochtendwandeling. Tot slot 
kan ik u meedelen dat het bestuur zoals elk jaar zijn bestuursweekend zal houden 
in augustus, en vervolgens zullen wij u tijdens onze eerste meeting van het nieuwe 
werkingsjaar op 18 september het nieuwe bestuur voorstellen. Dank u.

Voorwoord van Michel,  
voorzitter 2024-2025
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Voorzitter Ontbijtclub
2024 – 2025

Volgende sessie: Zomerfeest Autorally
Ons zomerfeest staat dit jaar in het teken van een autorally. Het 
is 10 jaar geleden dat wij nog eens een autorally organiseerden 
en het toenmalig groot succes deed ons beslissen om dit over 
te doen.

Dus de namiddag ziet er als volgt uit :
Wij ontvangen onze deelnemers met hun voertuig om 13.30 
u aan Torenhof, Geneinde 1 te Westerlo. U krijgt een apero 
aangeboden en natuurlijk het roadbook bolleke pijltje. Het 
bestuur zal aanwezig zijn van 13.30 u tot 14.00 u op deze 
locatie zodat iedereen tijd heeft om op zijn eigen tempo te 
vertrekken.

Halverwege is er een tussenstop voorzien. Hier kan u effe de 
benen strekken en een drankje nuttigen.

Vervolgens voorzien wij een aankomst tussen 16.30 u en 
17.30 u aan Den Eyck, Houtum 39 te Kasterlee.

Vanaf 18.00 u start ons avondfeest met een grote receptie. 
Vanaf 19.00 u start de BBQ.
Schrijf u en uw partner aub bijtijds in, en vergeet zeker niet 
aan te duiden of u de namiddag sessie met de autorally mee 
wenst te doen.

Dank u
Het bestuur
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Ochtendwandeling op de Kempische Heuvelrug
Op een frisse, licht bewolkte ochtend werd samen met een 
gezellige groep van leden en partners de Kempische Heuvelrug 
verkend. De start was aan Ter Heyde in Herentals en de groep 
maakte in ongeveer twee uur een aangename wandeling door 
een landschap dat al miljoenen jaren geleden gevormd werd, 
maar dat door de eeuwen heen ook flink werd aangepast door 
de mens.
 
Langs bosrijke paden, over glooiende heuvels en door rustige 
landschappen die vroeger door landbouwers en mijnwerkers 
werden gebruikt, werden oude sporen zichtbaar. Restanten 
zoals greppels en veldjes vertellen nog altijd dat hier lange 
tijd hard werd gewerkt. Het is dan ook een mooi zicht dat die 
herinneringen nog altijd vrij zichtbaar zijn in het landschap.
 
Tegelijkertijd wordt er nu volop gewerkt aan het herstel van 
de natuurlijke omgeving. De Vlaamse en de federale overheid 
zetten zich in om de oorspronkelijke heide opnieuw te plant en 
te beschermen. Het landschap krijgt zo zijn natuurlijke charme 
terug en blijft een plek waar geschiedenis, natuur en recreatie 
harmonieus samenkomen.
 
Halverwege de wandeling was er tijd voor een korte pauze. 
Een glaasje limoncello zorgde voor een frisse oppepper en 
deed de spieren iets losser komen. Het was een leuk klein 
moment dat de tocht nog aangenamer maakte en klaarstoomde 
voor de rest van de dag.

Na de pauze werd de tocht verdergezet, met telkens weer 
mooie uitzichten en verrassingen langs de weg. Het was een 
goede manier om even te ontstressen en te ontdekken hoe onze 
voorouders het landschap hebben gevormd. Het feit dat er nu 
wordt samengewerkt om dat landschap te behouden, geeft het 
extra belang en voldoening. Zo blijft de Kempische Heuvelrug 
een plek waar geschiedenis en natuur op een mooie manier 
samenkomen.

Kortom, deze ochtendwandeling was een fijne kennismaking 
met de streek — kort maar krachtig, en zeker voor herhaling 
vatbaar.

Terugblik vorige sessie ochtendwandeling

OPROEP: 
nieuws over 
uw bedrijf

Overname of fusie? Nieuw product of innovatieve service? 
Een nieuwe bestuurder of ander belangrijk nieuws? 
Vergeet zeker uw persbericht niet door te sturen naar onze 
Ontbijtclub via info@ontbijtclubkempen.be of 
julie.sannen@ontbijtclubkempen.be. 

We bekijken elk ingestuurd artikel om onze nieuwsbrief 
vorm te geven
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NTX blijft groeien: Datacore sluit zich aan bij het 
snelgroeiende IT-bedrijf

KRUIBEKE, 20 mei 2025 – NTX blijft zijn buy & build-strategie 
stevig doorzetten met de overname van Datacore, een IT-
speler gespecialiseerd in cloudoplossingen. Het is al de tweede 
overname die het bedrijf deze maand doet, en de derde sinds 
de fusie tot NTX. Het bedrijf is actief vanuit vestigingen in Geel, 
Kruibeke, Edegem en Wuustwezel.

Met Datacore haalt NTX, twee weken na de overname van 
Integri, opnieuw een ervaren team van specialisten aan boord. 
Vanuit hun uitvalsbasis in Temse bouwde Datacore een sterke 
reputatie op in cloudoplossingen. Die expertise sluit naadloos 
aan bij de ambities van NTX om het aanbod aan hoogwaardige 
cloudservices verder uit te breiden.

“Waar we met Integri voornamelijk onze dataprotectie-oplos-
singen wilden uitbreiden, tillen we met de komst van Datacore 
de capaciteit van cloudoplossingen naar een hoger niveau”, 
zegt Koen Vanlommel, CEO en Managing Director. “Hierdoor 
zetten we nog grotere stappen in het aanbieden van gerichte 
cloudoplossingen.”

Geen anonimiteit
Datacore staat bekend om zijn menselijke aanpak onder het 
motto: ‘IT met een persoonlijke toets’. Die filosofie ligt volledig 

in lijn met hoe NTX IT benadert: geen afstandelijke, reactieve 
service, maar geëngageerde system engineers die dicht bij de 
klant opereren, letterlijk én figuurlijk.
“Proactiviteit is de sleutel tot sterke IT”, aldus Vanlommel. 
“Structurele betrokkenheid en nabijheid maken het verschil. 
Dat is geen luxe, maar een absolute noodzaak.”

Klaar voor de toekomst
-De 14 medewerkers van Datacore zullen verhuizen naar de 
NTX-vestiging in Kruibeke. Datacore oprichter Bart Verhoeven 
zal de leiding nemen over het Competence Center Public Cloud 
binnen NTX. Zijn echtgenote Nadia Ivens, die zich jarenlang 
met succes inzette voor de operationele werking binnen 
Datacore, zal enkel het integratietraject mee begeleiden.
“Na eerdere succesvolle overnames verwachten we ook nu een 
vlotte integratie,” besluit Vanlommel. “Zoals altijd mikken we 
op maximale synergie tussen beide teams. We kijken ernaar 
uit om Datacore officieel te verwelkomen in de NTX-familie.”

*  NTX
   Betrokken lid: Koen Vanlommel
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“United Tiles Belgium fuseert met RG Tegel en wordt 
onbetwist marktleider”

Antwerpen, 22 mei 2025 — 
United Tiles Belgium (UTB), 
sinds kort een toonaangevende 
speler in de Belgische tegelmarkt, 
kondigt met trots de fusie aan met  
RG Tegel uit Massenhoven. 
Deze strategische samen werk-
ing verstevigt UTB’s positie als 
grootste professio nele tegelgroep 
in België en markeert een nieuwe 
mijlpaal in de groeistrategie van 
de groep.

Met een gecombineerde jaaromzet van 80 miljoen euro en 
een team van meer dan 210 medewerkers, verenigt de groep 
een ongeëvenaarde mix van expertise, logistieke slagkracht en 
marktkennis. Samen beschikt UTB nu over 14 eigen vestigingen 
en een distributienetwerk dat zich uitstrekt over 217 toonzalen in 
heel België.
“Voor elke speler in de bouw willen we een echte meerwaarde 
zijn: van aannemers en projectontwikkelaars tot architecten en 
distributeurs,” aldus Jef Huet, CEO van UTB. “De samenwerking 
met RG Tegel biedt ons de kans om onze service, bereik en ons 
productaanbod sterk uit te breiden.”

Versterking van het aanbod
RG Tegel, bekend om haar verankering in de particuliere markt 
rond Antwerpen en zijn betrouwbare reputatie, sluit perfect aan bij 
de groeiambities van UTB. De onderneming werd een gevestigde 
waarde en biedt nu voortaan een nog ruimer assortiment van 
hoogkwalitatieve Europese tegelmerken aan.

Caroline Vergauwen, CEO van RG Tegel:
“Onze gedeelde waarden zoals klantgerichtheid, ondernemerschap 
en een langetermijnvisie maakten van UTB de ideale partner.  
 



Tip van onze sociaal jurist: 
Het regeerakkoord heeft diverse maatregelen in petto. Stilaan 
sijpelen de eerste maatregelen door in een Programmawet. 
Dit zijn de voornaamste maatregelen en de resp. timing die 
een impact kunnen hebben op het personeelsbeleid van uw 
onderneming.

-  De uitbreiding van flexi-jobs naar alle sectoren, met verhoging 
van de fiscale grens, wordt ten vroegste 1 oktober 2025 
verwacht.

-  Studenten mogen nu al warm lopen om maximaal 650 uren 
per jaar te werken. Hiervoor zijn de richtlijnen bij de RSZ 
reeds aangepast en verscheen de maatregel reeds in het 
Belgisch Staatsblad.

-  De mogelijke verhoging voor de maaltijdcheques zou z.s.m. 
ingevoerd worden, doch dit lijkt ten vroegste haalbaar tegen 
1 juli 2025.

-  De versterking van de structurele vermindering op de RSZ 
bijdragen. De gewijzigde parameters zijn gekend voor 
Q2/2025 en Q3/2025.

-  Voor de plafonnering van de werkgeversbijdrage (RSZ) wordt  

het 3e kwartaal 2025 vooropgesteld, maar zal in de praktijk 
weinig impact hebben. Dit is enkel voor de sociale bijdragen 
van medewerkers die meer dan 240.000 euro per jaar 
verdienen.

-  De diverse richtlijnen in het kader van preventie en re-integratie 
van langdurige zieken, wordt vanaf 2026 verwacht.

-  De bijzondere maatregelen om hybride bedrijfswagen fiscaal 
aantrekkelijk te houden, worden op korte termijn verwacht. 
De actuele wetgeving volstaat nog tot eind 2025, maar voor 
2026 is een wijziging essentieel om impact te kunnen hebben.

 
De maatregelen voor studentenarbeid en flexijobs, zullen 
een bijzondere impact hebben op de arbeidsmarkt. Als de 
plannen effectief in uitvoering komen, kan een medewerker 
bijvoorbeeld een fiscaal vriendelijke flexi-job uitvoeren in één 
van uw aanverwante ondernemingen. De beperkingen op vlak 
van sectoren en verwantschap van bedrijven, valt weg. Onecht 
gebruik van flexi-job zal uiteraard wel opgespoord worden.

*  SALAR
   Betrokken lid: Chris Verleye

Dankzij hun schaalgrootte en nationale aanwezigheid kunnen wij 
onze klanten voortaan nog beter ondersteunen.”

Nieuw en verenigd managementteam
Het voltallige managementteam van RG Tegel – Caroline  
Vergauwen, Katleen Lemmens, Jonathan Daniels en Nick D’Joos 
– treedt toe tot het leiderschap van UTB. Samen met COO Cedric 
Thimmesch en CEO Jef Huet zullen zij de verdere expansie van de 
groep vormgeven. De vennoten van RG Tegel nemen bovendien een 
participatie in het kapitaal van UTB, wat zorgt voor continuïteit en 
versterkt vertrouwen in de gezamenlijke toekomst.

Begeleiding door SDM Corporate Finance
Deze fusie werd gerealiseerd onder het ‘smart deal’ concept 
van SDM Corporate Finance, dat de strategische en financiële 
begeleiding verzorgde. Hun betrokkenheid garandeerde een vlotte 
en toekomstgerichte transactie.

Over UTB
United Tiles Belgium is ontstaan uit de bundeling van Intercarro, 
Sedco, Daldecor en Tegelcentrum, met de familie Donners-Schelfhout 
als referentieaandeelhouder. Dankzij sterke groeiamibities, 
gecombineerd met marktkennis en klantgerichtheid, positioneert 
UTB zich als dé referentie op de Belgische tegelmarkt.
“Met deze fusie bouwen we aan een slagkrachtige organisatie die 
nationaal inzetbaar is, maar lokaal blijft ontzorgen,” besluit Jacques 
Donners, voorzitter van UTB.

*  SDM Corporate Finance Group nv
   Betrokken leden: Jan & Eddy Verbrugge
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Lidl pompt 122 miljoen euro in Herentals voor 
hypermodern distributiecentrum
Lidl België zet zwaar in op de Kempen met een investering 
van 122 miljoen euro in een nieuw distributiecentrum op de 
voormalige Henrad-site in Herentals. Het complex moet het 
grootste en meest duurzame van de keten in ons land worden 
en zal tegen 2027 operationeel zijn en 230 nieuwe jobs creëren.

Op de site waar in de Henrad-fabriek van Louis ‘Lowieke Stoof’ 
Hendrickx op haar hoogtepunt twee miljoen radiatoren per jaar 
van de band rolden, rijst intussen een gigantische nieuwbouw 
van vijf voetbalvelden groot op. De Duitse warenhuisgroep Lidl 
bouwt hier haar zesde distributiecentrum in ons land. “Het is 
meteen het grootste en meest duurzame van allemaal”, zegt 
CEO Marjolein Frederickx van Lidl België-Luxemburg. De 
constructie heeft zijn hoogste punt bereikt en de ruwbouw zit in 
de laatste fase. Lidl verwacht dat de site in de loop van volgend 
jaar helemaal af geraakt en in 2027 operationeel is.

“Dit nieuwe centrum is toekomstgericht, wat betekent dat het 
ook de komende twintig tot dertig jaar nog modern is”, gaat 
Marjolein Frederickx verder. “Het wordt gebouwd volgens de 
strenge BREEAM Outstanding normen, de hoogste internationale 
standaard voor duurzame gebouwen en waaraan slechts 1 
procent van nieuwe projecten voldoet. Zo komt het dak vol te 
liggen met zonnepanelen die samen 1 megawatt aan stroom 
opbrengen, goed om 2.500 gezinnen per dag te bevoorraden. 
We doen ter plaatse aan regenwaterinfiltratie en de gebouwen 
zijn uitgerust met allerlei nieuwe energietechnieken. Zo dient 
de restwarmte van de industriële koeling voor de verwarming 
van de kantoren. Het is veel meer dan het logistieke verhaal 
alleen.”

230 nieuwe banen
Zo moet het nieuwe distributiecentrum, van 43.000 vierkante 
meter, goed zijn voor 230 nieuwe jobs. “Het is passend dat 
waar ‘Lowieke Stoof’ ooit honderden mensen uit de regio werk 
gaf, er nu opnieuw veel werknemers aan de slag kunnen gaan. 
Dat ze daarbij ontwikkelings- en opleidingskansen van Lidl 
krijgen is absoluut een positieve zaak. Herentals is een stad 
met een netto-tewerkstelling, er zijn op ons grondgebied meer 
banen dan er werknemers wonen. Dat willen we zo houden en 
dit nieuwe centrum draagt daaraan bij”, zegt de Herentalse 
burgemeester Jan Bertels (Vooruit).

Het distributiecentrum moet 110 laad- en loskades tellen, van 
waaruit wekelijks 10.000 palletten naar tachtig winkelfilialen 
in de provincie Antwerpen en omgeving vertrekken. Volgens  

de mobiliteitsstudie in het vergunningsdossier zou dat 194 
vrachtwagenbewegingen per dag betekenen. Maar door 

intensief overleg op vraag van buurtbewoners zegde Lidl toe 
dat geen enkele vrachtwagen via de Herenthoutseweg naar en 
van de site zou rijden.
Voor Lidl is het nieuwe complex een stap in de verdere 
expansieplannen. “Onze groep telt momenteel 302 filialen in 
België. Tegen 2038 willen we nog eens tachtig winkels extra 
openen”, stelt Marjolein Frederickx. De investering in de site in 
Herentals bedraagt 122 miljoen euro.

Heat21
Voor de bouw ging Lidl in zee met de Herentalse vastgoed-
ondernemers Wim Heylen van Heylen Group en Heylen 
Warehouses en de Molenwater Groep van de familie Hendrickx, 
afstammelingen van de Henrad-stichter. “Toen Henrad in 
2014 leeg kwam te staan, keek ik vanuit mijn kantoor (in het 
gebouw Frame21 achter de site, red.) dagelijks toe, het stond 
te verkommeren. Samen met de familie Hendrickx konden we 
het domein verwerven, samen met het perceel van de firma 
Geens, die brandweervoertuigen maakte. Onze projectnaam 
Heat21 verwijst dan ook naar de hitte die de brandweer moet 
bestrijden en de hitte die radiatoren produceerden”, zegt 
Wim Heylen met een lachje. De 21 verwijst naar de afrit 21 
Herentals-Industrie op de E313, die vlakbij ligt.

Oorspronkelijk zou Heat21 een ‘industry city’ moeten worden, 
met een mix van bedrijven, diensten en andere tewerkstelling. 
Maar het project botste op veel tegenstand, onder andere 
van de stad Herentals. “Maar ik denk nu dat het zo moest 
zijn. Toen we in contact kwamen met Lidl en we samen onze 
schouders zetten onder de bouw van een distributiecentrum, 
sloot die activiteit alleszins nauw aan bij wat wij met Heylen 
Warehouses doen, in heel Europa logistieke centra optrekken.”

*  Heylen Group
   Betrokken Lid: Wim Heylen
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NTX versterkt marktpositie met overname van Integri
KRUIBEKE, 5 mei 2025 – IT-bedrijf NTX zet zijn 
groeikoers kracht bij met de overname van de 
gespecialiseerde managed service provider 
Integri. Deze strategische stap geeft NTX een 
stevige technologische boost en versterkt zijn 
leidersrol in dataprotectie en IT-diensten.

Het is de tweede overname van het bedrijf sinds 
de fusie tot NTX, dat naast zijn hoofdzetel in Geel 
ook actief is in Kruibeke, Edegem en Wuustwezel.

Waarom Integri?
Integri heeft een ijzersterke reputatie opgebouwd 
als expert in dataprotectie. Het team, gevestigd in 
Temse, bestaat uit ervaren system engineers met 
diepgaande technische kennis. Met de overname 
verwelkomt NTX een groep doorgewinterde 
specialisten die het serviceniveau nog verder 
opkrikken.

De expertise van Integri krijgt binnen NTX een prominente 
plaats in een gloednieuw competence center, dat zich volledig 
zal toeleggen op geavanceerde dataprotectie-oplossingen. Dit 
center of excellence wordt een strategische troef voor de brede 
klantenbasis van NTX.

“Met Integri halen we niet alleen kennis van het hoogste 
niveau in huis, maar ook een stevige marktnaam”, zegt Koen 
Vanlommel, CEO en Managing Director van NTX. “Samen staan 
we nog sterker in het beveiligen van data en IT-omgevingen.”

Meer dan technologie: een gedeelde visie
Proactiviteit is een hoeksteen van de NTX-aanpak. NTX is geen 
uitvoerder op afstand, maar een strategische IT-partner die met 
de klant meedenkt, oplossingen op maat biedt en vooruitkijkt. 
Die gedeelde visie vormt de ideale voedingsbodem voor een 
geslaagde overname en hechte samenwerking.

“Onze medewerkers zijn het kloppend hart van onze 
organisatie”, aldus Vanlommel. “De lat ligt hoog, en dat kunnen 
we enkel waarmaken met de juiste mensen aan boord.”

Een vlotte transitie, een ambitieuze toekomst
De twee oprichters van Integri, Kristof Poppe en Filip van 
Cleemput, blijven 100% aan boord en zullen allebei een 
verantwoordelijke rol opnemen binnen NTX.

“Zoals bij eerdere overnames zorgen we ook nu voor een 
vlotte integratie, zowel operationeel als op menselijk vlak. 
Zo creëren we maximale synergie tussen beide teams”, zegt 
Vanlommel. “We kijken er dan ook enorm naar uit om Integri 
officieel in onze organisatie te verwelkomen.

*  NTX
   Betrokken lid: Koen Vanlommel

Nieuwste leden
■  Hannah Verleye, Salar
■  Hendrik Versmissen, Groep Versmissen
■  Maurice Geheniau
■  Pieter Gaukema, Goelen & Gaukema
■  Jo Neefs, Resitec 
■  Lennert Verheye, Kenter
■  Elisabeth Favril, Wellens



Secretariaat
Ontbijtclub Kempen
Drukservice-Impressa nv
Greesstraat 13 - 2200 Herentals
t 014 28 55 55 - f 014 28 55 50
tb@impressa.be

Voorzitter: Michel Sollie
Secretaris: Koen Vanlommel
Finance & Accounting: Gerald Favril
Nieuwsbrief & website: Christof Maes, Dave Van De Putte
Ledenwerking: Inge De Roovere
Organisatie & Events: Tom Bongaerts,  Christof Maes, Dave Van De Putte, 
 Thomas Swyzen, Winhong Leung

Samenstelling bestuur werkingsjaar 2024-2025
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20/06/25: Zomerfeest & Autorally 

Save the Date Data werkingsjaar


